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Observaties

482

Hoe vindt u het om thuis PMD (plastic verpakkingen, metalen verpakkingen en drankenkartons) te scheiden?

Totaal

44.6%Erg makkelijk

43.4%Makkelijk

8.3%Soms makkelijk, soms moeilijk

2.5%Moeilijk

0.8%Erg moeilijk

0.4%Weet ik niet / geen mening
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Observaties

482

Wat vindt u van het aanbieden van PMD in zakken op straat?

Totaal

5.8%Zeer positief

7.1%Positief

9.3%Niet positief, niet negatief

23.9%Negatief

53.9%Zeer negatief

0.0%Weet ik niet / geen mening

53.9%23.9%9.3%7.1%5.8%
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Observaties

482

Wat vindt u van het gebruik van minicontainers voor PMD zakken?

Totaal

61.4%Erg makkelijk

21.2%Makkelijk

5.0%Soms makkelijk, soms moeilijk

2.5%Moeilijk

9.3%Erg moeilijk

0.6%Weet ik niet / geen mening

9.3%5.0%21.2%61.4%
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Observaties

482

In welke wijk / buurt woont u?

Totaal

19.3%

1.9% 6.2%
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Middenwillens Breevaarthoek Weidebloemkwarti
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Heesterbuurt Westergouwe Anders, namelijk:

Observaties

6

In welke wijk / buurt woont u? Anders, namelijk:
Toelichtingen aan het eind van het rapport.

Totaal

6
Open antwoorden
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Observaties

337

Heeft u nog vragen of opmerkingen over uw ervaring met het thuis scheiden van PMD, het aanbieden van PMD
in zakken op straat, of de minicontainers voor PMD?
Toelichtingen aan het einde van het rapport.

Totaal

337
Open antwoorden
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Open antwoorden
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In welke wijk / buurt woont u? Anders, namelijk:
Toelichtingen aan het eind van het rapport.

1. Korte Akere

2. Korte Akkeren

3. weigelialaan (of is dat heesterbuurt)

4. Bloemendaal

5. BU05130301

6. Bloemendaal

Heeft u nog vragen of opmerkingen over uw ervaring met het thuis scheiden van PMD, het
aanbieden van PMD in zakken op straat, of de minicontainers voor PMD?
Toelichtingen aan het einde van het rapport.

1. In tegenstelling tot de minicontainers voor groenafval en papier, moeten alle PMD containers in de straat op hetzelfde punt worden aangeboden: dit
is precies op het trottoir voor onze woning (Koningsmantelstraat 25). Geleegde containers blijven soms hele dag staan. Geen fraai gezicht. Daarnaast
zijn volle minicontainers met PMD licht en gevoelig voor windvlagen. Het helpt als de containers naast elkaar en met de voorkant naar de weg wordt
geplaatst, maar dat moet je wel weten en iedereen moet er telkens aan denken. Containers vallen anders van het smalle trottoir op de weg, de inhoud
valt eruit. De bewoner wiens container omvalt, merkt het niet op of denkt: het is niet mijn container. In de testperiode hebben we relatief rustig weer
gehad en heeft dit probleem zich nog niet vaak voorgedaan. Oplossing: de containers laten aanbieden voor ieders woning. Dan is er spreiding en houdt
iedereen zicht op zijn eigen container.

2. er zijn inmiddels een heleboel soorten plastic die wel of niet in de PMD zak mogen. De inhoud gaat stinken, de kliko (u noemt het eufemistisch een
mini container) neemt een hoop ruimte in. Ik ga echt liever terug naar de grijze kliko en dat u een contract sluit met een afvalverwerker die zelf voor de
scheiding zorgdraagt. Ik vraag me ook oprecht af waarom men in sommige wijken nog steeds WEL een grote restafval kliko heeft en wij honderden
meters moeten zeulen met kleine stinkende zakken naar ondergrondse containers die regelmatig niet functioneren en waarbij de Gemeente
inadequaat voor een oplossing zorgt. Daarnaast zorgt het verkeerd aanbieden van plastic zakken voor overlast door vogels. Dat is 'onze' fout maar het
is te makkelijk om te roepen dat 'wij' ons moeten verbeteren. U kunt zelf voor een werkende oplossing zorgen maar blijft koppig volhouden aan een
niet goed functionerend systeem.

3. Is in de container veel netter en schoner zakken worden door de beesten open gescheurd en alles waait over straat

4. PMD in minicontainers is ideaal. Ik woon in een hoekhuis met garage, waar alle huisvuil van de hoofdstraat en zijstraten neergezet wordt. Ik heb heel
wat rotzooi uit mijn voortuin moeten halen, als het waait of dat de katten uit de buurt er een paar kapot hebben gemaakt. Ik hoop dat de minicontainers
blijven! Met vriendelijke groet, H.L. Kraaijeveld.

5. Container heel makkelijk. Gebruik altijd. En inderdaad ook worden er zakken neergezet en dat begrijp ik niet. Want iedereen heeft toch zo'n
container. Is ook niet normaal. Maar vind container top 

6. Ik ben erg blij met de container geen stinkzakken in de schuur en later op straat met ongedierte of al dagen van te voren dat ze de zakken al.buiten
zetten ik wil de container houden

7. Voor kleine huishoudens die (zeer) weinig plastic of aanverwanten gebruiken, is het hebben van nog een container in de tuin echt een obstakel dat
liever gemist zou worden. Het liefst zou ik een nieuwe ondergrondse container geplaatst zien. Fijn in zowel het straatbeeld als in het beeld in de tuin.
Ook als ben ik mij bewust dat er huishoudens zijn die veel meer plastic afval genereren waar een container dichtbij huis fijn voor is.

8. Was even wennen aan nog een container erbij, maar gelukkig konden we 'm op ons verzoek omwisselen voor een veel kleinere. Dit is prima zo, veel
fijner dan al die zakken de hele tijd op straat.

9. Ga door zo, ik ben er positief over.

10. Liever verder met de minicontainer ivm geen zakken die de hele week blijven hangen aan de lantaarnpalen

11. Soms, als container vol en zwaar is ( ivm. veel metalen elementen) worden deze niet megenomen door inzamel service. Ik heb echt 2 a 3 keer met
zo situatie meegemaakt ( laatste keer week geleden). Dat is toch plastic, METAL, en drinkbakken container? Graag bespreken met inzamelen service.

12. Niet echt vragen. Ik vind de inzameling met minicontainers top! Geen losslingerende zakken meer, zowel thuis als bij de inzamelingsplaatsen. Wat
mij betreft blijft de PMD-container.

13. Geen

14. Minder troep op opstelplaats containers. Blijft wat schoner, echter niet iedereen heeft hier een boodschap aan! HANDHAVEN / HANDHAVEN /
HANDHAVEN en nog eens : H A N D H A V EN !!!!!! Boetes van boven de 100 euro helpen misschien iets. Bestrijding van RATTEN is véél duurder.

15. Wij vinden het erg vervelend dat er weer een extra mini container in de tuin geplaatst moet worden. Wij zijn beide al wat ouder en slecht ter been,
waardoor het rijden met een container niet makkelijk is. Ook de ruimte die de container in beslag neemt maakt het voor ons niet makkelijker. Veel
mensen laten trouwens de container langs de weg of in de brandgangen staan. Wij nemen liever de zak gewoon mee met boodschappen doen, of in
een centrale container bij de weg.
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16. Ja elke week de bak legen. Is nu vaak te vol voor 2 weken.

17. Nee

18. We vinden onze container (140 liter) te groot voor de hoeveelheid afval die wij hebben, deze neemt veel ruimte in. Bovendien doen andere mensen
hun zakken, soms met andere inhoud, erbij. Inmiddels hebben we in totaal drie containers. Onze wens zou zijn om een kleinere container te ontvangen
en de grotere container te retourneren.

19. Jullie praten over mini containers Maar ik vind de container veel te groot het zou fijn zijn als de container even groot zou zijn als het papier/gft bak

20. Nee hoor gaat goed zo

21. Doorgaan met de containers PMD !!!! Door 1 keer in de 2 weken in te zamelen is het ook nog milieu bewust

22. Het nadeel van de container vind ik dat het maar 1x per 2 weken geleegd wordt, en de ruimte die ik in mijn tuin kwijt ben voor weer een extra
container.

23. Er worden nog steeds zakken aangeboden in de straat, wat nogal eens tot rommel leidt. Terwijl iedereen in de wijk, volgens mij, een container
gekregen heeft.

24. Container is veel te groot voor een alleenstaand persoon en staat vanwege de grootte in de weg. Liever heb ik de zakken weer, want dat scheelt
veel ruimte. Als het echt niet anders kan, dan vind ik dar een veel kleinere container voor 1 zak ook een optie moet zijn.

25. Ik zou gewoon toegang willen krijgen tot d ondegrondse afvalcontainer voor plastic die nu alleen door de bewoners gebruikt mag worden. Liever
een stukje lopen dan nog een container erbij

26. Zakken ging prima, container is moeilijk, ben er vaak niet en bak kost ruimte. Ik verwacht zelf dat gelet op de voortgang in techniek dat AVR over 5
jaar alles fabrieksmatig beter kan sorteren dan dat de mensen nu doen. Zie artikel GC 27 mei en FD

27. De minicontainers gaan erg stinken en zijn absoluut niet mini, het zijn enorme grote containers. Ze staan ook flink in de weg. We zijn er totaal niet
tevreden over.

28. het zijn geen mini maar maxi containers. Veel te groot; had liever een kleinere gehad.

29. Zo langzamerhand begint mijn woning steedes meer op een afvalscheidingsstation te lijken. Doordat ik inmiddels 2 Mini(?)-containers heb die
behoorlijk veel plaats innemen in mijn inpandige garage kan mijn auto in ieder geval niet meer in de garage. De 3e container met GFT hebben we maar
in de achtertuin gezet omdat zeker in de zomermaanden de geur in de garage niet te verdragen zou zijn

30. Nadeel van de minicontainers: groot en al de zoveelste container die plaats inneemt.

31. nee

32. U spreekt van mini-container, het is een maxi container, die te veel ruimte inneemt. Daarnaast nu zeker met warme weer een bron van stank in de
garage. Liefst morgen ophalen en net zoals met grijze zakken aan kunnen bieden in ondergrondse container met pasje. Kortom mijn ervaring is
uitsluitend negatief vriendelijke groet, Jan Benschop, nr 3

33. nee

34. Er was niets mis met het aanbieden van zakken op straat. Nu heb ik weer een extra container in de garage. daar ben ik niet blij mee.

35. Het is een verademing om af te zijn van die opgehangen zakken, een vreselijk gezicht. Mijn advies: overal waar mogelijk graag overgaan tot
inzameling in minicontainers. Met vriendelijke groet, Frank Betlem Wilde Wingerdlaan 14 2803WC Gouda

36. Top, blij met onze PMD-container. Geen gekloot meer met zakken waarvan je maar moet zien waar je die laat en die scheuren of worden
opengescheurd. Dat scheelt zwerfafval op straat en in de tuin. Geen zakken meer die dagen lang aan straat hangen. Een keer in de 2 weken container
aan straat en klaar. Het scheelt rondjes ook nog eens rondjes rijden met de vrachtwagen en honderdduizenden plastic zakken per jaar.

37. Ik vind een container een sta-in-de-weg

38. Bij de afvalcontainers bij de Hoogvliet hoek coniferensingel en Plataanstraat liggen bijna altijd heel erg veel zakken plastic afval naast de
containers, die kennelijk overvol zijn, en ook grof vuil. Geen gezicht!!!

39. geen.

40. Het valt op dat er toch nog regelmatig plastic zakken buiten hangen, met helaas de erbij horende rommel. Wordt bij een verhuizing de nieuwe
bewoners verteld waar alle containers voor zijn? Of was deze proefperiode vrijblijvend?

41. De minicontainer is een perfecte manier om op een ordentelijke manier PMD aan te bieden. De dieren kunnen er niet mee gaan trekken.

42. Geen vragen of opmerkingen

43. Minicontainers zijn een prima oplossing, gewoon mee doorgaan

44. Ik zie het voordeel niet zo van de minicontainers. De flat hier tegenover zet nog gewoon de zakken wekelijks op straat, dus moet er toch gereden
worden. Waarom geen ondergrondse containers voor iedereen. Simpel, duidelijk en zakken blijven heel (geen vogels of wind die ze kapot maken)

45. Doorgaan met containers

46. Bij aanbieden van PMD zakken hingen er de hele week zakken op straat. Dit gaf overlast en was natuurlijk geen gezicht. Met het gebruik van
minicontainers is dat opgelost. Heel blij mee, uitstekende oplossing!!

47. Neen

48. Wanneer de gemeente de minicontainers definitief zou invoeren dan zo ik het op prijs stellen als de plastic zakken die nu nog gratis worden

verstrekt beschikbaar blijven. Zo blijft de container altijd schoon van binnen. Dus geen gedoe met schoonmaken en geen vieze luchtjes.
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49. de minicontainers zijn eenvoudiger en gemakkelijk dan de plastic zakken

50. Erg blij met deze pilot. Van harte hopen wij op een blijvend succes.

51. Wij gebruiken voor het scheiden van het PMD afval in huis nog wel de plastic zakken, deze gaat dichtgeknoopt in de PMD minicontainer. Zo blijft de
container veel langer schoon. Ook hebben we de container voorzien van een vrolijke container sticker en ons huisnummer.

52. Heel graag houden we de minicontainer. Geen zwerfafval meer door gescheurde zakken. Veel hygiënischer.

53. Graag zou ik met de lichte zak voor PMD naar een ondergrondse container willen lopen in plaats van zo'n foeilelijke container in mijn tuin. Met de
veel zwaardere restafval zakken moet ik wel lopen om bij de ondergrondse container te komen. Dat zou ik graag omgedraaid zien. Dus liever een
ondergrondse container voor het PMD en een grijze container in de tuin die opgehaald wordt. (of ik loop ook met de zware restzak naar een
ondergrondse container zoals ik nu al gewend ben)

54. Nog beter is een ondergrondse container naast de ondergrondse voor restafval (die er toch al staat).

55. voor de aanzicht voor de buurt gaat mijn voorkeur uit naar containers.

56. Het enige nadeel vind ik dat wij nu drie minicontainers hebben en dus vaker met een container naar de weg moeten lopen. Het voordeel vind ik dat
het in een dichte ruimte uit het zicht zit. De lelijke zakken zijn uit het straatbeeld. Ik zie nu graag ook een proef dat restafval gratis wordt. Als iedereen
toch goed aan het scheiden is, dan kan dat beloont worden.

57. Minicontainer neemt teveel ruimte in beslag en bespaart zeker geen plastic. De container zelf bestaat uit (veel!!) plastic en het afval gaat er evenwel
in plastic zakken in. Dat heeft dus alleen een negatief effect op de hoeveelheid plastic die er gebruikt wordt. Verder zou ik graag weten of papieren
stickers op plastic verpakkingen mogen blijven zitten of weggeknipt/weggehaald moeten worden. Denk bijvoorbeeld aan stickers op verpakking van
vlees. Ik vraag me ook af of losse metalen folies (bijvoorbeeld van kwark) bij plastic afval mogen.

58. Alle zakken van de straat

59. geen

60. Achteraf heb mijn twee wekelijkse hoeveelheid PMD overschat. Ik zou kunnen volstaan met een minder grote container.

61. Geen vragen.

62. Nee

63. Jammer dat de containers eerst we g zijn gehaald onder protest en later weer terug kwamen. Wanneer gaan we in Gouda eens beginnen met
nascheiden??

64. Opmerking: het keuze van de bak gebeurde in mijn vakantie periode en was na mijn vakantie gesloten. Hierdoor heb ik een grote bak gekregen
terwijl ik aan een kleine voldoende heb. Dit was niet meer te corrigeren. Daarnaast zie ik bij vele een grote is geleverd, zou het niet een idee zijn om
juist een kleine te leveren. Hiervan lijkt mij (aanname) dat de kosten lager zijn dan een grote, maar zal ook meer besef creëren als men een grote
nodig heeft dat men mogelijk veel plastic afval heeft en dat daar ook een probleem ligt.

65. Zo doorgaan

66. Nee ben tevreden zoals het nu gaat

67. Vind de containers veel beter! De pmd zakken zien er vies uit aan een haakje in de wijk! Vind het persoonlijk een nette vooruitgang

68. Het zou fijn zijn als de gemeente ook toezicht gaat houden op het op tijd inhalen van de minicontainers. Deze staan vaak veel te lang langs de
straat en dat is ook niet echt verbeterend. Tevens zie ik regelmatig dat PMD containers worden ze gebruikt om huisvuil verpakt in plastic af te voeren
zodat het niet in de restafval container tegen betaling wordt afgevoerd zoals het hoort. Zo zie je, dat ieder voordeel ook een nadeel heeft, ook met deze
containers helaas.

69. nee

70. Geen vragen. De containers zijn top!

71. Ik vind om de week ophalen te weinig, zeker met dit warme weer kweek je ongedierte en stank. Kans op maden is sterk aanwezig, in de
zomermaanden. Plasticverpakkingen van bv vleeswaren kan niet zomaar weggooien dus extra verpakken.

72. Nee

73. De mini container bevalt prima , en we hebben veel minder last van zwerfafval

74. Als de containers doorgaan graag plastic zakken blijven verstrekken want daar door makkelijk sparen van pmd in huis

75. Nee

76. Minicontainers is heel handig en de straten zijn daardoor netjes

77. Opmerkingen: weer VERPLICHT een stinkende container in mijn tuin incl maaien in de zomer. De container wordt maar1x per 2 weken opgehaald
net als de groene container. Voor jullie makkelijk en goedkoper voor de burger een OVERLAST. Zeker als de tuin al niet te groot is. Het excuus om
hiermee zwerfafval te verminder is onzin. Het zwerfafval. Wordt door de vele jongeren die van de fastfoodrestaurants komen uit de auto gegooid of
naast de auro gezet daar waar ze parkeren om te chillen of andere zaken af te handelen. Incl lege blikjes want dat beetje statigeld interesseert ze geen
bal. M.i. is het dus meer het gemak voor de gemeente Gouda dan dat van de bewoners en een voorbode dat u straks ook voor het legen van deze
container geld gaat rekenen. U heeft de ondergrondse restafval container als excuus gebruikt destijds om het het scheiden van afval te bevorderen en
minder te hoeven legen. Dat oudere mensen weet ik hoe ver moeten zeulen met de zware afvalzak maakt jullie niet uit. Ook deze enquete is een farce
want jullie besluit staat allang vast.
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78. Nee

79. geen

80. Geen

81. Eigenlijk zag ik er tegenop om weer een container in de tuin te hebben,maar dat is meegevallen. Dat komt wel denk ik doordat we een algemene
container hebben voor huisvuil in de Heesterlaan.

82. het aanbieden in containers is veel hygiënischer dan alle losse zakken op straat of eigen tuinwaar vogels en ander ongedierte op af komt.

83. Prima om met bak te doen. Wel vervelend om weer een bak te hebben. Is het niet mogelijk om een bak te krijgen met 2 grote vakken? Groen en
plastic bijvoorbeeld? Bedankt en fijn dit soort proeven

84. Hoe de gemeente Gouda ooit overgegaan is naar de verzamelzakken aan de lantaarnpalen is onbegrijpelijk, wat een ontsiering en vervuiling van
de stad. Mijn wens is dat al het vuil / afval van huishoudens [ uitgezonderd groenafval en papier] in 1 container kan worden aangeboden en een centrale
de sortering doet. Succes toegewenst.

85. Wel graag een kleine container, hebben nu een grote.

86. Sterke voorkeur voor aanbieden PMD in minicontainers. Zakken aan lantaarnpalen zijn een aanfluiting voor de buurt, worden opengetrokken door
vogels en andere beesten en geweigerde zakken worden niet terug binnen gehaald, waardoor veel meer rommel op straat. Ook voor het opslaan thuis
zijn bakken veel makkelijker, hygiënischer en milieuvriendelijker.

87. We zijn net verhuisd en hebben daardoor wat meer PMD afval dan gebruikelijk. Er zijn geen plekken in de buurt waar we dit kwijt kunnen. Onze
PMD container wordt ook niet vaak genoeg geleegd om hiermee om te kunnen gaan. Is hier een makkelijke oplossing voor?

88. Ik denk/zie dat veel mensen nog steeds de plastic zakken gebruiken (en deze zakken vervolgens in de minicontainer doen). De hoeveelheid plastic
is dus niet/nauwelijks verminderd...

89. De zakken werden elke wee opgehaald en containers om de week. Dat vind ik een min punt en dasrom zou ik liever terug gaan naar de zakken die
wekelijks worden opgehaald.

90. Het is misschien prettig om een afwijzer te hebben en vooral met voorbeelden erop wat er van kan worden gemaakt. Dit zorgt misschien voor meer
betrokkenheid bij het proces en gaan mensen beter scheiden.

91. Ik heb geen opmerkingen, alleen dat ik blij ben dat in Gouda het PMD gescheiden ingezameld wordt. Alle beetjes helpen voor een betere wereld.

92. Het aanbieden in containers zorgt voor schonere omgeving, wat de leefbaarheid enorm omhoog heeft gehaald. Geen smerige zakken meer aan
lantaarnpalen; echt een verbetering!

93. Mincontainers zijn zo aantrekkelijk dat ook PMD-zakken uit nabije wijken in de minicontainers worden gedropt.

94. Met zakken werd het door vogels open gepikt en lagen/ hingen er heel veel zakken. Met de containers geen problemen.

95. nee

96. Nee

97. Weet niet waar gemeente mee bezig was…. In het verleden werd het plastic afval al aangeboden in de grijze container, maar de gemeente wou
toch plastic zakken….! nu toch maar weer in container, goed bezig

98. minicontainers zijn veel beter er is minder overlast en makkelijk te bewaren

99. vaker laten weten welke producten wel en welke niet bij het PMD horen.

100. Geen vragen. We zijn heel blij met de minicontainers, en hopen dat ze blijven. Ze voorkomen dat de zakken te lang aan de lantarenpalen hangen.
Zakken gaan regelmatig stuk en dan is er zwerfafval. Niemand vind het zijn taak om dit op te ruimen (wat dan kost het weer geld om het in de
containers te doen).

101. ik vind de container wel een sta in de weg. Nu hebben wij 3 containers! Ik heb liever een container voor het restafval!

102. Wij hebben zelf de ruimte om nog een container te plaatsen dus was de PMD container geen probleem. Ik kan me alleen wel voorstellen dat er
heel wat mensen zijn die die ruimte in hun tuin of schuur niet hebben.

103. Vaker ledigen

104. Geen

105. geen

106. Blijft het kostenloos?

107. Wij zijn niet tevreden over de minicontainers. Het is een sta in de weg en heeft daarnaast ook nog een afschuwelijke kleur. 3 containers in de tuin
is te veel. Het grootste probleem is echter dat de containers slechts 1x per 2 weken worden geleegd. Nu al, met koud weer, is er sprake van een
penetrante geur. Wij zijn ervan overtuigd dat als de temperatuur stijgt, de lucht nog veel erger zal worden. Daarnaast zal er na 2 weken overlast komen
van maden. In tegenstelling tot de groencontainer (waar dat ook al gebeurt) vormt het plastic afval een minder compacte hoop, waardoor vliegen nog
meer vrij spel hebben. Een optie zou zijn al het plastic schoon te spoelen, maar dat is ook niet wenselijk i.v.m. milieu en watertekort. Wij hebben ook
het vermoeden dat de proef daarom gestart is in de periode dat er sprake is van koudere omstandigheden. Ook al duurt de proef tot 31 december
2023. Wij waren zeer tevreden met het aanbieden in plastic zakken. In deze buurt komt het ook niet, of nauwelijks voor, dat de zakken te vroeg of te
laat worden aangeboden. Wij hopen dat de beslissing om over te gaan op containers niet al is genomen.

108. Gaat naar tevredenheid
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109. Het oranje deksel vind ik foei lelijk en te opvallend in een tuin tussen groen. Als het stormt zag ik enkele keren een container de straat opvliegen.
Het is een groot volume en een ;licht gewicht. Ik vraag me af of dat geen ongeluk gaat veroorzaken... Verder graag de containers iets netter terug
plaatsen. Is soms een zootje..

110. Nee

111. Ik heb toch voor een te grote container gekozen. Wil liever een kleinere. Is dat mogeliik?

112. Minicontainers werken perfect.

113. we zijn heel blij met de minicontainers voor pmd

114. geen

115. minicontainer ok

116. Extra info: zeker voorkeur voor containers, alleen hebben we nu wel al 3 containers in de tuin staan (groen, papier, pmd) Maar goed, voorkeur
containers blijft.

117. Het voordeel van de container is een schoner straatbeeld en het scheiden van het afval is zeer makkelijk. Wij zijn groot voorstander voor het
behouden van de containers. Wij adviseren gemeente Gouda om dit door heel Gouda te gaan handhaven. De zakken zorgen voor een vies,
onhygiënisch en stank overlast op de straat.

118. we zouden graag een kleine container willen hebben i.p.v een grote container. onze tuin staat vol met containers.

119. De containers voor aanbieden PMD zouden wat kleiner mogen zijn. Verder geen opmerkingen

120. Geen voorstander van zakken op straat.

121. Ondergrondse afvalcontainers zouden het meest ideaal zijn. Mini container/kliko is voldoende. Zakken op straat lijkt me een erg slecht idee ivm
etensresten in PMD en vogels die de zakken daardoor open scheuren. Verder is het lastig soms te bepalen welke verpakkingen wel in PMD thuis horen
en welke juist in rest afval moeten.

122. Heel erg fijn! Het straatbeeld is stukken beter met de containers ipv de zakken. De containers komen op vaste dagen/tijden aan de weg ipv dat
de zakken op willekeurige tijden buiten worden gehangen. Daarnaast kun je in huis de zakken in de containers verzamelen. Zorgt voor minder rommel
in huis. Graag doorgaan met dit concept

123. Graag nieuwe systeem met pmd bak behouden

124. Ja! Zou afstappen van zowel de PMD containers, als de zakken buiten hangen. Daar tegen over op meerdere plekken in de wijk (bij alle restafval
plekken) een ondergrondse container voor volle PMD zakken plaatsen.

125. Geen vragen, betere oplossing dan zakken ophangen die lang blijven hangen, kapot gaan en over de hele straat plastic verspreiden, etc. Graag
met de mini containers doorgaan wat ons betreft!

126. De zakken worden vaak te vroeg aangeboden waardoor vogels of dieren de zakken open maken. Met de mini containers is hier geen sprake van.
Makkelijk om de zak gelijk als die vol is weg te kunnen gooien in de mini container. Stuk makkelijker dan de zak aan de weg te hangen.

127. Vaker ophalen..

128. Erg minimale vragenlijst. Hierbij feedback over dit onderwerp. *De zakken aanbieden op straat was niet ideaal maar nu zit ik met nog een
container in mijn tuin opgescheept. Dit vind ik erg vervelend want heb niet zo een grote tuin. heb er ondertussen 3, hey lijkt wel een mini afval
opslagplaats. *container wordt maar 1x per 2 weken opgehaald, waarom niet iedere week? Nu lijkt het ook nog een goede kostenbesparing. *als ik nu
bv een ophaal week mis (vakantie of vergeten) zit je nog 2 extra weken met je plastic. Slaat ook nergens op, vooral omdat nu ook de ondergrondse
container is weggehaald. Voor oud papier hebben we toch ook nog een ondergrondse container? Waarom zou je dan de ondergrondse pmd container
betaald maken en/of weghalen? *We wonen in een nieuwbouwwijk. Waarom zijn er niet meer ondergrondse containers? Scheelt een hoop problemen.
Vooral omdat in de rest van Gouda dus meer ondergrondse pmd containers komen (zie krant 12 januari). *maak de pmd zakken kleiner. Als mensen
voorheen pmd zakken vol stopten is hij te groot voor de ondergrondse container, en raakt hij dus verstopt. En dan gaan mensen hun zak eraan hangen
en is het een rotzooi. *samengevat: pmd container is geen goed idee maar dat waren die zakken die aan straat hingen ook niet. Plaats meer
ondergrondse containers en maak de zakken kleiner. = probleem opgelost!

129. Dit onderzoek richt zich op 2 afvalinzamelingsroutes. Ik mis de ondergrondse container hierin. Dat is voor mij de voorkeursroute. Aan een paal
hangen in de wijk vind ik ook rommelig. Ik ben helemaal niet blij met de lelijke minicontainer en vindt deze containers het straatbeeld absoluut niet ten
goede komen. Wegwerpen van de zakken in een ondergrondse container is voor mij gewenst. Ik wens de keuze te hebben gebruik te maken van een
ondergrondse container en wil af van de minicontainer in eigen tuin en in het straatbeeld. Vanuit kostenoverweging kan ik mij niet voorstellen dat enkele
ondergrondse verzamelpunten periodiek legen minder voordelig is dan van elk huisadres elke 2 weken een minicontainer legen. Ik hoop dat het
resultaat van deze pilot is dat er ook weer aangeboden kan worden in de ondergrondse container(s).

130. Toen wij de minicontainer net ontvingen, stopte ook de uitgifte van de PMD zakken bij de Albert Heijn Westergouwe. Hierna was de voorraad
lange tijd zeer beperkt. Uiteraard is het wel zo praktisch als je je volle PMD zakken (die binnen staan) in je minicontainer die buiten staat kunt gooien.
Het zou fijn zijn als dit voorradig blijft. Verder is het erg fijn en is de frequentie van het ophalen (2x per maand) ook mooi!

131. Omdat de containers makkelijker zijn en zorgen voor minder zwerfafval op straat, denk ik dat met de PMD containers afval beter wordt
gescheiden door bewoners.
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132. Wij zijn groot voorstander van nascheiden. Effectiviteit van voorscheiden is laag, kent nauwelijks milieuvoordelen en mensen scheiden niet
accuraat. Voor de minicontainer was het in Westergouwe PMD in zakken op straat en in een kleine ondergrondse container bij AH. Dat laatste was
drama omdat deze container vaak verstopt was, met als gevolg dat mensen PMD-zakken (buiten) aan de container hingen. Gevolg hiervan was veel
zwerfafval en overlast van vogels.

133. Het beste resultaat voor het scheiden van afval bereik je door (zoals de gemeente Den Haag) te gaan scheiden. De 3 containers die we nu in de
tuin hebben staan nemen onnodig veel ruimte in (en er wordt al geeist om een bepaald gedeelte van de tuin niet te betegelen, zorgen voor stank en
insectenoverlast. (Familie kan vanwege een wespenallergie zowat niet buiten zitten) en het ziet er niet uit. Ook het betalen voor restafval komt over als
dat er betaald moet worden om te kunnen leven. De gemeente Gouda moet zo snel mogelijk terug naar nascheiden. Dat er een afvalprobleem is klopt,
maar daar hoeven de bewoners niet voor op te draaien!

134. Wij houden graag de container. De zakken vind ik verschrikkelijk. Helemaal wanneer ongedierte en andere dieren de zakken open maken . Al het
afval ligt dan over de straat.

135. Had de PMD in ondergrondse bakken gedaan zoals restafval. Je hebt meer plastic afval dan restafval, een rest afval container stukken beter voor
de inwoners.

136. Het is niet altijd even duidelijk wat er wel en niet bij het plastic mag. Het staat namelijk niet op elke verpakking goed aangegeven

137. Ik mis pmd zakken thuis. Ik zou meer aanbod bij de al ertheijn willen hebben met pmd zakken.

138. Minder rommel op straat. Legen om de week is prima maar tijdens de zomer is wel veel geur net als de andere soorten vuilnis…

139. Ik vind de containers erg lelijk staan in de tuin en de aanbiedtijd erg laat, waardoor het vaak lastig is er rekening mee te houden. Ik denk er eerder
rond 6 aan.

140. Zorgt voor veel minder afval op straat en verkeerd aangeboden zaken rondom ondergrondse containers.

141. Ik ben erg content met de mini containers voor PMD. Ik zie ook minder plastic afval rondzwerven in de wijk.

142. Het is netter. Wel langer zakken in de tuin die met de warmte kunnen gaan stinken..

143. Weer een minicontainer in je tuin. Er was een gratis orac voor plastic bij winkelcentrum, waar ik het weg bracht, dus wij hadden geen probleem.
Gratis orac is nu weg en wij zitten met extra container. Nu al drie en voor glas moet ik nog naar een andere orac lopen. Bij flats staan hier ook plastic
orac en mensen hangen het er nog gewoon naast. Het is gewoon gedrag van mensen wat de troep maakt en wij met extra containers zitten.

144. Top dat het in een container zit. Het scheelt zoveel rommel op straat en door de wijk.

145. Zeker het verstrekken van de containers uitbreiden. Bij mij in de buurt geen rondzwervend plastic afval meer. Geen zakken meer aan de
lantaarnpaal dagen voordat deze worden opgehaald.

146. Plastic aanbieden in zakken veroorzaakt veel zwerfafval. Sinds het aanbieden in minicontainers is er veel minder zwerfafval.

147. Algemene opmerking: Zowel de brief als de enquete vragen zijn niet objectief! Deze zijn erg gericht op het slagen van de test. Erg jammer! Bij
een goed onderzoek trek je niet vooraf conclusies. Inhoudelijke opmerkingen: - Het is erg onduidelijk wat bij PMD hoort. Denk o.a. aan
sinaasappelnetjes en chipszakken. - Ik vermoed dat achteraf scheiden een hoger percentage scheidingsafval geeft. Ben daarvoor voorstander.

148. Wij zijn erg blij met de containers. Het scheelt veel zwervende zakken/kapotte zakken/te vroeg aangeboden zakken op straat en in het
straatbeeld. Wij zijn erg blij met deze oplossing. Nu nog een goede oplossing voor de telkens vast zittende rest-afval bakken (en de mensen die dan
de zak er naast zetten).

149. Ik ben erg blij met het inzamelen van pmd in een kliko. Je kunt altijd je afval kwijt en het voorkomt een vuiler aanblik van de straat. Voorheen
gingen er de hele week zakken op straat, werden zakken opengekrabt en waaide(n) er plastic afval(zakken) rond

150. De containers zijn veel beter dan de zakken en moeten zeker blijven. Super!

151. -

152. Zakken zijn veel makkelijker. De container neemt extra plek in en het is geen gezicht.

153. Het aanbieden van PMD zakken op straat is voor ons veel beter. De container neemt veel plaats in beslag in de kleine voortuinen die we hier
hebben. Stoort enorm het straatbeeld, jammer want het is een mooie buurt.

154. Ik vind het heel erg vervelend en onhandig dat er geen alternatief wordt geboden voor de minicontainer. Mijn tuin is te klein voor 2 of 3 containers.
Ik heb een kleine, maar groene tuin en wil beslist geen beplanting opofferen voor nog een vuilcontainer. Om die reden heb ik ook geen papiercontainer.
Ik breng mijn oud papier naar de container bij AH. Het zou fijn zijn als dat ook voor het PMB afval zou kunnen. Nu breng ik 1x per week mijn PMB
afvalzak naar Korte Akkeren, maar dat kan straks niet meer als de minicontainers in de hele stad worden ingevoerd. Bovendien ook erg lastig, met
zo'n zak achterop de fiets. Maak het dus mogelijk het afval naar een algemene container te brengen, desnoods met een pasje voor mensen die geen
minicontainer willen.

155. De extra container is niet praktisch in de nogal kleine voortuin. Onze woningen hebben geen achtertuin, dus het straatbeeld wordt er niet fraaier
op. Scheiden in zakken en wekelijks ophangen voor een ochtend was prettiger dan een extra container in de voortuin.

156. In onze wijk, Westergouwe, zijn er geen problemen met de plastic huisvuilzakken. Die worden keurig pas 1 avond van te voren opgehangen. Wat
wel vervelend is, is de grote(!) oranje container naast de andere 2 containers, waarvoor in onze kleine voortuinen geen ruimte is. Aangezien wij graag
groene tuinen willen en geen (extra) stoepjes voor containers, zou ik persoonlijk graag terug willen naar de plastic zakken. Of inderdaad een
MINIcontainer, want ik heb nu de allergrootste maat voor een huishouden van 2 personen. Annette Griffioen, IJsseloogwal 31 Gouda

157. De oranje kleur van de deksels mag wat mij betreft grijs of een andere kleur zijn. Het is nu nogal dominant in het straatbeeld.
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158. Minicontainers nemen veel ruimte in en zorgen óók voor een lelijk straatbeeld in de voortuinen. Mijn voorkeur zouden ondergrondse containers
hebben. Helaas kan ik dat verder nergens in het onderzoek aangeven.

159. Ik had het nog fijner gevonden als er een ondergrondse container zou zijn voor PMD. Wij kunnen eigenlijk geen drie containers kwijt. En anders
zou ik de container liever gebruiken voor restafval (dat moet nu in de ondergrondse). Omdat je betaalt per afvalzak, spaar je dat toch een beetje op tot
je een volle zak hebt en voor jonge gezinnen (met veel luiers) is dat niet zo fris.

160. Er staan meer mini containers in de wijk buiten de tuinen door het gestegen aantal minicontainer per huis

161. Ik ben heel positief over de container, de zakken pmd ophangen zorgen voor veel zwerfafval in Wesstergouwe en mensen hangen ze ook op op
dagen dat er geen inzameling is. Voor het straatbeeld ect geen gezicht. Wel zou ik zorgen voor een pmd container bij de ah naast het glas en papier,
Mensen hangen hun pmd ook daar lukraak op met vaak etensresten en luiers, vervolgens komen er meeuwen en andere vogels die de zakken stuk
maken op zoek naar voedselresten. Goede voorlichting over wat er wel en niet in hoort en het waarom lijkt mij ook handig, sommige mensen snappen
het niet of doen er geen moeite voor.

162. PMD-vervuiling op straat is enorm afgenomen! Het was een ramp en dit lijkt de oplossing te zijn. Eindelijk heeft de gemeente dit probleem serieus
aangepakt. Fijn dat er op diverse plekken ook ondergrondse PMD-bakken zijn voor als de eigen container volzit. Gemeente Gouda zou het probleem
rondom restafval even serieus aan moeten pakken. Niet meer per zak betalen met een pasje voor in de ondergrondse container. Er worden overal
schandalig veel zakken gedumpt (naast de ondergrondse containers) en dit wordt aangegeten. Vuil waait overal door de stad. Sommige plekken lijken
echt een ghetto. Jullie mogen dit PMD-project als een geslaagde beschouwen m.i. Op naar de volgende uitdaging.

163. Op straat aanbieden is echt niet oké. De vogels en katten scheuren de zakken kapot en veel vuil waait door de wijk. Onhygiënisch en het zier er
ook niet uit.

164. Er zijn teveel Pmd zakken op straat in Gouda. Dit vind ik niet een bepaald nette straatbeeld. De oplossing is om mini containers voor iedereen aan
te bieden om dit te verminderen.

165. De mini containers zijn zeker een betere oplossing. Vroeger hingen al vanaf maandag overaal plastic zakken, die heel snel kapot waren door de
katten bijvoorbeeld. Gelukkig is het nu voorbij. Heel blij mee. De straten zijn weer netjes.

166. Wij hebben die oplossing als uitstekend ervaren.

167. Ik vind het wel belachelijk dat we voor dat beetje restafval wat we nu nog hebben door het afval scheiden (plastic, papier en gft) dat we per zak
1,50 euro moeten betalen. Met als gevolg (wat mij hier in deze wijk opvalt) er restafval in zakken ergens op straat worden gedumpt en/of mensen het
weggooien in een andere gemeente waardoor je het probleem verplaatst en niet oplost.

168. De minicontainers waaien soms weg.

169. Bij ons in Westergouwe vliegen de bakken regelmatig door de straten bij harde wind. Ook als ze nog vol zijn, dan is er dus nog steeds veel
zwerfafval. Bovendien kunnen de bakken schade veroorzaken aan geparkeerde auto's. Ook vibd in het onveilig voor het verkeer. Het plaatsen van
windschermen of het verplaatsen van een aantal aanbidpkekkrn zou hiervoor een oplossing kunnen zijn. Ik heb hierover al contact gehad met
projectbureau, maar zij stonden niet erg open voor aanpassingen.

170. Erg blij met minicontainers! Fijn ook dat de straat een stuk schoner oogt.

171. Het is ideaal, maar het is helemaal perfect als het gaat zoals in rotterdam, dan restafval en pmd bij elkaar kunnen. En dan weg met die lelijke
ondergrondse containers.

172. Ik zou de containers verzwaren (in de bodem). De inhoud van de container weegt niks, ook niet als deze gevuld is. Bij sterke wind waaien de
containers om en ligt de pmd op straat.

173. Jammergenoeg kostte het veel energie om een container te krijgen. We hadden daar de hoogstbevoegde ambtenaar voor nodig die persoonlijk
Cyclus opdracht heeft gegeven ons een container te geven. M. van der Meer zou terugbellen. Daar wachten wij al ongeveer 9 maanden op. Maar nu
hoeft het niet meer. Beloof geen dingen die niet nagekomen worden.

174. Graag de containers aanhouden!!!!!

175. De inzameling via mincontainers tov plastic zakken is naar mijn mening veel makkelijker, hygiënischer en leidt tot minder zwerfafval tgv kapotte
zakken en meeuwenoverlast.

176. Vind het handig om de zakken binnens huis te vullen en als het vol in de minicontainers buiten in tuin te plaatsen. top

177. Het makkelijkst zou zijn de Rotterdamse methode: plastic gewoon bij het restafval, en PMD achteraf scheiden. Naar ik begrijp levert dat ook
meer (her)bruikbaar plastic op.

178. Containers zijn veel beter en voorkomen opengescheurde zakken en daardoor rondzwervend afval op straat. Daarnaast is de container een fijne
manier om het plastic in op te slaan totdat Cyclus het komt ophalen.

179. Minicontainers grote verbetering, beter dan plastic zakken langs de straat

180. Nee

181. De pmd containers zitten snel vol als je een gemiddeld gezin hebt, ook gaan ze stinken omdat je bijvoorbeeld de bakjes van het vlees niet
omspoelt, dus ze worden te weinig geleegd. Zo ook de groene container word te weinig geleegd wat elk jaar maaien tot gevolg heeft, hij meurt als een
gek met deze temperaturen.

182. De enquête dekt mijn mening niet, dit omdat het suggestieve vragen zijn. In de antwoorden wordt er al vanuit gegaan dat iets moeilijk, zeer
moeilijk, enz. Wordt aangegeven er is geen open ruimte om mijn mening per vraag te ventileren, zonder te antwoorden in een vooringenomen mening.

183. Minicontainers zijn top!
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184. Elke week legen ipv om de week.

185. Zakken op straat waaien soms open, worden open gemaakt door vogels etc. Dit zorgt uiteindelijk voor als nog plastic op straat. Dit is niet het
geval met de containers.

186. Er is een stuk minder zwerfafval sinds het gebruik van de minicontainer. Geen opengescheurde zakken meer.

187. Zou het mogelijk zijn om de container/deksel in het grijs uit te voeren in plaats van oranje

188. in een minicontainer kunnen 2 zakken en dan is de kliko vol. in de supermarkt in de wijk worden geen PMD zakken meer afgegeven. terwijl je je
afval toch in een zak wil doen in de prullenbak en dan zo in de kliko. ook dat je prullenbak en kliko niet smerig wordt. daar komt alleen maar ongedierte
op af. daarom ben ik voorstander van een container dat ik zelf de zak er direct in kan doen als die vol is en niet moet wachten totdat de kliko wordt
opgehaald. tevens ben ik ook van mening dat 1 container voor alles nog steeds het beste werkbaar is dan afval scheiden.

189. Kan dit ook met restafval? Ondergrondse containers zijn bijna altijd vol

190. Er is nu veel minder zwerfvuil ivm het probleem dat mensen de zakken er al dagen vtv ophingen of te laat en lieten hangen, ook bij de container
ondergronds hangen vaak zakken kan hier niet naar gekeken worden.

191. kan ik mijn grote container ruilen voor een kleinere maat. dezelfde maat als voor gft en papier?

192. bij de containers hebben we geen last van vogels die zakken openpikken. Dat is het grootste voordeel naar mijn mening. Een container die iets
langer staat heeft hier geen last van.

193. Zou mooi zijn om de inzamelzakken te blijven aanbieden omdat je daarmee thuis schoon en makkelijk kan verzamelen en de zakken in de
container kan doen

194. Het afval wordt hier doorgaans netjes aan het einde van de dag opgehangen alvorens het opgehaald wordt. De noodzaak voor een container zie
ik hier absoluut niet en ik kan me ook niet voorstellen dat er vanuit deze wijk veel klachten over zijn geweest. Dit had ik overigens wel begrepen als het
telkens een rommel zou zijn of het er de hele week zou hangen. Met de beperkte ruimte in de tuin, vind ik het onzin om er voor het plastic nog weer
een bak bij te hebben. Wat mij betreft gewoon de zakken aan de weg!

195. Voorstander van zakken en/of een ondergrondse container! De minicontainers vervuilen het straatbeeld en zijn log en onhandig.

196. de minicontainers

197. De bakken stinken, zou heeeeel graa ondergronds zien!!!!! Daarbij hebben wij op de Texellaan een hele kleine voortuin en geen achtertuin.(kade
woning) Elke bak is er 1 teveel

198. Wij wonen aan de Texellaan. Dan heb je een erg kleine tuin. Ik vind het daarom wel vervelend dat er op dat kleine stukje tuin dan ook nog 2 of 3
containers moeten staan. Dat komt de aanblik van de wijk ook niet ten goede. Wat mij betreft zou een ondergrondse container waar je zelf je PMD in
kan gooien veel fijner zijn en netter voor het straatbeeld. Ons ik ook verteld bij de koop van het huis dat er ondergrondse containers zouden komen.
Dat is veruit de beste oplossing. Als dat niet kan of nog even duurt om dat te realiseren wil ik wel graag gebruik blijven maken van de minicontainer ipv
de zakken los aan te bieden en aan een lantaarnpaal te hangen.

199. Graag minicontainers zodat er geen zwerfvuil komt. Liever alle containers wel zwart en gekleurde deksel en niet verschillende kleuren bakken.

200. Ik vind het wel onhandig dat ik een nou weer een container bij heb. Temeer omdat ik echt heel erg weinig afval produceer. Ik heb de PMD
container pas 1 of 2 keer aan de straat gezet sinds ik hem heb. Aan de andere kant is het verder niet echt storend en wel opgeruimder zo. Zeker voor
de buren die bij de verzamelplaats wonen.

201. Frequentie moet naar 1x per week

202. De PMD Zakken waren prima. Nu zit ik ineens met een 4e (!!) container opgescheept. Dan heb ik liever een ondergrondse variant in de straat of
een alternatief want de containers verpesten het straatbeeld permanent waar de zakken dat slechts één avond de week deden. Ook zijn de containers
-net als de zakken- een drama met wind. De PMD Container weegt niks, maar in tegenstelling tot zakken waaien er nu ineens containers door de
straat en tegen auto’s en fietsen

203. Ik denk dat het sorteren van afval beter achteraf kan gebeuren, zoals dat ook in de gemeente Utrecht gebeurt. Door burgers het restafval per zak
te laten betalen, zullen mensen geneigd zijn spullen die niet bij het pad afval horen, hier wel bij te doen. Daarnaast vind ik drie containers voor de deur
erg veel. PMD afval dat in de zomer om de week wordt opgehaald kan gaan stinken, en dat geldt voor het groenafval des te meer.

204. In het begin even schakelen, maar nu heel tevreden en blij mee! De ruimte van de container is een behoorlijk minpunt maar verder allemaal
pluspunten.

205. Weer een container erbij. Ondertussen staan er 3 containers per huishouden en staan er in de wijk meer containers dan Maasvlakte 2, het is een
lelijk aangezicht. Ondanks dat er nu 3 containers zijn + huisvuil ondergronds is het nog steeds niet mogelijk om al het afval kwijt te kunnen (zoals
piepschuim). Een nettere oplossing zou zijn om alles ondergronds te kunnen doen. In het begin van de wijk (bij de hoogbouw) staat wel een nieuwe
container voor ondergronds PMD, waarom is dit niet mogelijk voor al het andere type afval in de wijk? Dan kunnen alle containers bij de huizen weg en
ziet de wijk er een stuk netter uit.

206. Soms zijn de minicontainers te klein om 2 weken te overbruggen. De zak(ken) die ik niet kwijt kan raak ik moeilijk kwijt: nergens in de buurt zijn
ondergrondse containers om zakken te dumpen. De container die bij AH stond is helaas verdwenen. Andere containers in de buurt zijn alleen
toegankelijk via een pasje. De containers bij de Westerschool aan de Emmastraat zijn meestal vol (er liggen meer zaken NAAST dan IN de
containers). Een grotere minicontainer kan ik niet kwijt in mijn tuinkasten. Mijn voorkeur is nog steeds: ondergrondse containers (die op tijd geleegd
worden).

207. 2-wekelijks ophalenden containers is goed, als er wekelijks zakken worden opgehaald is dat ook goed.
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208. Ja wij zouden sowieso een kleinere bak krijgen. Wij wilden geen grote en dit zou in dec worden opgelost. Graag snel.

209. soms weet ik niet of die verpakkingen bij de PMD horen of juist bij de restafval.

210. Graag mooiere bakken. Naast dat ze niet mooi zijn weet je niet waar je ze kwijt moet.

211. Voor een 2-persoons huishouden is de minicontainer bijna elke 2 weken vol. Spanning zit wel bij 'als ik het vergeet' waardoor je er 4 weken mee
doet hoe je dit weer recht kan breien. 4 weken in 1 container past niet. Bij de albert Heijn is wel een inzameling van PMD zakken al is het daar veelal
vies door opengescheurde zakken.

212. Het is soms moeilijk om goed te scheiden omdat kunstig geen plastic is dus wat mag wel of niet in de pmd

213. Met de minicontainers is fijner omdat er nu een plek is waarop het plastic verzamelt kan worden voordat het aangeboden wordt. Er is minder afval
op straat en beter straatbeeld. Om de week ophalen is ook voldoende. Tevreden mee

214. De plastic zakken die we voorheen aanbieden worden vaak door katten opengemaakt en te vroeg aangeboden, dit werd eerst wekelijks gedaan.
Nu we containers hebben is het om de week maar wel met een stuk meer ruimte in de container, ik vind het daarom ook een grote verbetering van het
aanzicht.

215. Aanbieden met minicontainers ipv zakken heeft zoveel gescheeld in zwerfafval en bv. vogels die zakken opens geuren. Echt een heel goed
initiatief geweest! Hoop erg graag dat ze minicontainers kunnen blijven. Frequentie van ophalen PMD is ook goed gekozen, tweewekelijks is perfect en
zitten we thuis ook niet met gevulde zakken rond te slepen.

216. Het zou handig zijn als op meer verpakkingen een icoon staat hoe iets weggegooid moet worden. Dit komt m.i. de kwaliteit van het afval scheiden
ten goede. Verder heb ik geen voorkeur voor PMD aanbieden in zakken op straat of via mini containers.

217. Ik ben erg blij met de container ipv zakken op straat

218. Graag PMD blijven scheiden in een aparte minicontainer. Anders wordt het een zooitje op straat.

219. Door het verzamelen in de container is er heel veel minder zwerfafval op straat

220. Sommige aanbiedplaatsen van de minicontainers PMD zijn niet beschermd voor weeromstandigheden (bijvoorbeeld met wind waaien de
containers om ver of door de straat heen).

221. Minicontainers heeft zeker de voorkeur tov losse zakken

222. Hangende zakken ziet er niet fris uit en gaan sneller stuk waardoor het vuil op straat komt. De containers zorgen voor een schoner straatbeeld.
Daarnaast is het ook prettig om een plek te hebben om het afval buitenshuis te bewaren tot het opgehaald wordt. Wij zouden graag de container
behouden.

223. s.v.p. Geen zakken meer!!!

224. Graag de containers behouden en openbare plekken verwijderen. Zorgt voor schonere wijk en stad.

225. Mini containers erg fijn! Eindelijk van het zwerfplastic af!

226. Wat mij betreft zijn de containers een vooruitgang tov van het aanbieden van de zakken. Er is veel minder zwerfafval op straat en bij de
inzamelcontainers.

227. Graag doorgaan met de minicontainers voor PMD. Toen we het in zakken gingen aanbieden ontstond er veel zwerfafval door rondvliegende
plastic. Dit kwam mede door meeuwen die de zakken gingen scheuren voor opzoek naar etenswaren. Dit manier met de minicontainers is daarom het
beste…

228. Ik denk dat het aanbieden in de vorm van minicontainers een grote vooruitgang zou zijn. Het risico op open raken van de zakken is een stuk
minder groot. En ik vind dat het überhaupt voor een schoner straatbeeld zorgt

229. Soms lastig om te weten wat er wel en niet in mag, de Cyclus app helpt daarbij. Blij met de minicontainer.

230. De losse PMD zakken op straat zijn geen gezicht en onhygienisch. Behoud van de containers graag!

Powered by Enalyzer | 29 juni 2023 om 11:07



231. Ik heb Industriële Ecologie gestudeerd, dus ik ben zeker heel bekend met dit soort duurzaamheidsvraagstukken rondom afvalscheiding - in
theorie. Nu is het in praktijk heel andere koek nu je zelf degene bent die dit uitvoert door het beleid die door de gemeente. Heel interessant voor mij,
het zet me ook wel aan het denken dat beleidsadviseurs wellicht teveel theoretisch bezig zijn i.p.v. in praktijk. Wij zijn net vanuit Vleuten (gemeente
Utrecht) verhuisd naar Westergouwe. Gemeente Utrecht had sinds 2015 hun afval ook gescheiden, maar zijn in 2021 overgestapt naar nascheiding
omdat de techniek dit nu toestaat. Daarbij geloof ik ook dat mensen best slecht zijn in het scheiden van afval t.o.v. nascheiding door partijen zoals
Cyclus. Cyclus weet immers welk plastic wel en niet bruikbaar is voor recycling, en hoe gaat Cyclus om met plastic wat alsnog in de restafval komt? Ik
neem aan dat daar ook nascheiding komt als het wordt opgehaald. Een situatie waar ik persoonlijk niet blij mee ben sinds ik hier 2 maanden woon is
dat ik absurd veel ruimte gebruik voor het scheiden van afval in mijn eigen woonruimte. Een huishouden heeft in Gouda 5 (!) afvalstromen in huis: 1)
PMD 2) Papier 3) GFT 4) Statiegeldblikjes/flesjes 5) Restafval. Ter illustratie toen wij in Vleuten woonden, wij verbruikten daar 1 restafvalzak (60L) incl
PMD per week. Wij verbruiken nu 1 restafvalzak (60L) voor 2,5-3 weken vanwege scheiding van afval. Probleem? Restafval gaat stinken, maar
waarom zou ik 1,50 betalen voor elke restafvalzak als die niet eens vol is? Ik ben nu letterlijk restafval aan het sparen voordat ik het in de
afvalcontainer gooi. Nu het ook nog eens warmer wordt, moet ik mijn restafval prullenbak in de schuur zetten om stank uit ons huis te houden. Dus ik
moet nog eens een kleinere restafval prullenbak kopen om in ons huis te zetten (oftewel, nog meer plasticzakken). Het feit dat we naast een hoge
afvalstofheffing én per afvalzak moeten betalen, vind ik ronduit burger pesten. Dan heb ik het over restafval. PMD gaat óók stinken ondanks dat je
plastic voedselverpakkingen in zaten gaat afspoelen. Ik zie nu wel hoeveel plastic een gemiddeld huishouden verbruikt door vooral
voedselverpakkingen, maar dat is een ander probleem wat ligt bij de supermarkten. Het is een paradox - ik vind dit zo'n verspilling van water en ook
nog eens aansporen om méér plastic te gebruiken in vorm van afvalzakken. Maar goed, voor stinkende PMD heb ik wel werkbare oplossingen voor.
Afval scheiden heeft zeker wel veel voordelen voor het milieu. Echter ben ik wel van mening dat de restafval niet extra belast moet worden per zak,
tenzij de afvalstofheffing wordt verlaagd. Minder restafval is goed, maar mensen dwingen restafval te sparen om de kosten te drukken kan averechts
werken (zwerfafval). Het liefst zie ik dat gemeente Gouda gemeente Utrecht achterna gaat, maar goed, iedereen heeft z'n eigen mening over "PMD bij
restafval" vs "PMD scheiden van restafval".

232. Vooral doorgaan met de containers, scheelt veel zwerf plastic

233. Zowel een aantal buren als wij vinden het er niet uit zien dat zowel de PMD, papier en GFT afvalbakken in onze voortuinen staat. Ikzelf draag
graag bij aan het scheiden van mijn afval en doen dit ook graag. Wij maken er echt een spelletje van, alleen vindt ik de drie bakken voor de deur een
negatief straatbeeld geven. Als gemeente, vind ik dat er een oplossing moet komen hiervoor. Ik sta open voor actief gesprek hierover en zou graag dat
dit op korte termijn wordt opgelost. Op de burgemeester van Dijkesingel wordt dit ook gedaan, alleen is er een grotere voortuin, waar dit anders staat
opgesteld.

234. Er ligt veel minder zwerfvuil op straat sinds introductie van de minicontainers.

235. Wij vinden het onderzoek zeer incompleet, het is vragen naar de bekende weg. Het scheiden en inzamelen is namelijk zeker zinvol. Echter zien
wij dit liever gebeuren via ondergrondse containers, al dan niet met een pasje. Het gebruiken van de minicontainers is juist een afbreuk aan het
straatbeeld, je ziet de containers overal voor de deuren staan. Een groot deel van de wijk heeft namelijk hun tuinontwerp en container ombouw
gebaseerd op de papier en GFT containers. De ORANJE deksel containers staan overal in het zicht. daarnaast is er veel ongemak bij het inzamelen
van de PMD containers. De containers zijn erg licht en waaien om, het vuil komt dan nog steeds op straat terecht, waar vogels en katten mee aan de
haal gaan. Door het lichte gewicht van de zakken, blijven deze ook wel eens vast zitten in de containers bij het legen. Ook zien we het regelmatig
gebeuren dat de containers op de weg waaien en zelfs tegen geparkeerde auto's aan waaien/vallen. Dus wat ons betreft dus ZSM stoppen met deze
test en gewoon ondergrondse containers plaatsten in de wijk.

236. Wij zijn groot voorstander van de PMD minicontainer, tegenover ons huis is een restafval container in de grond waar voorheen de PMD in zakken
werden aangeboden. Echter zijn er helaas veel mensen in de buurt die zich niet aan de regels en dagen hielden. Hierdoor was het zeer vaak een
enorme bende met rondslingerend afval omdat vogels en katten de zakken kapot maakten. Sinds de komst van de minicontainer is dit veel verbeterd.
Nu gebeurt het af en toe nog dat iemand zijn rest afval naast de portcontainer plaatst met als gevolg weer veel bende. Omdat wij dit vanuit ons
keukenraam kunnen zien is dit niet prettig. Ik hoop dan ook dat er geprobeerd wordt de daders op te sporen via het afval en er dan passende
maatregelen worden genomen. Voor ons is dus de proef met de minicontainer voor PMD zeer geslaagd en dat dat zo moet blijven staat voor ons vast.

237. Ik vind de minicontainers veel ruimte innemen, nu 3 containers in de tuin wat een lelijk gezicht is. Verder ben ik vooral van mening dat de zwarte
zakken restafval door asociale buurtbewoners gewoon naast de ondergrondse container wordt gelegd het meest storende. overal zwerfafval en
meeuwen die het openen. Dit heeft natuurlijk niets van doen met PMD. ik had niet het idee dat in onze wijk de PMD zakken een probleem waren.

238. Hoop bijzonder dat PMD aanbieden in minicontainers DE standaard wordt. Het is netter, verzorgder, hygiënischer en makkelijk

239. Ik denk dat de keuze zich niet enkel moet richten op het gemak in huis, maar vooral op de netheid op straat. het ophangen van zakken is een heel
slordig gezicht, en het wordt opengemakt door (huis)dieren, waardoor alle rommel op straat ligt. De kliko's zijn een top oplossing!

240. De minicontainers zorgen voor minder zwerfafval en voorkomt dat mensen de zakken de hele week ophangen. Dit gebeurde voor deze proef
namelijk vrij vaak. Er hangen dan de hele week zakken terwijl dit eigenlijk niet mag. Daarnaast worden de zakken gemakkelijk open gemaakt door
dieren waardoor het vervolgens door de hele straat verspreid wordt.

241. Mag wekelijks ivm stank
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242. Allereerst hebben we een voorkeur voor de kleine container gegeven, en kregen we een grote. Toen werd er door Cyclus gezegd dat de
gemeente had besloten dat iedereen een grote kreeg, wat niet waar bleek wat de buren/rest van de straat hadden kleine. Toen ik daarover belde was
het pas mogelijk om die halverwege de proef te veranderen. Die communicatie ging al stroef. Ten tweede, hebben we nu nóg een container in de tuin
en ik weet gewoon niet waar we dat ding moeten neerzetten, nu staat hij in de schuur, bij gebrek aan plek. En omdat het ook nog zo'n groot ding is,
staat hij behoorlijk in de weg, en dan moet hij er ook nog eens steeds erin en eruit. Heel erg onhandig. Ten derde gebruiken we nog steeds de PMD
zakken om het plastic binnen te verzamelen. Anders blijf je om elk wissewasje naar buiten lopen. Dan woon ik nog in een gewoon huis, maar laat staan
hoe dat is als je een flat woont! Kortom, ik vind het super irritant en het wekt meer irritatie en gedoe op dan dat het was met de zakken. Tip: bij onze
Albert Heijn werden die zakken vaak opengemaakt door de meeuwen. Misschien is het een idee om het daar dan niet aan te bieden. Mensen hingen
het daar al soms dagen voor het ophalen op, terwijl het, bij onze straat in ieder geval, heel goed ging met niet eerder aanbieden in de zakken bij de
containers en er weinig tot geen ronddwalend plastic was.

243. Drie containers is erg veel in de tuin.

244. Door goed te scheiden is eens per twee weken ophalen ‘net aan’. Frequenter ophalen, of een ondergrondse container in de buurt zou helpen.

245. Minicontainer staat wel erg in de weg in de tuin.

246. Nee

247. De containers nemen veel ruimte in. Daarnaast zijn er al veel containers (gft en papier) waardor ik niet wild enthousiast ben. De buurt knapt er erg
van op, dat er geen plastic meer door de straten waait.

248. In onze wijk hebben we container bakken die eens per 2 weken worden geleegd. De containers zijn ideaal maar de afhaalmomenten veel te
weinig. Wij hebben een gezin van 5 en de (grote) bak is zo vol. Het zou perfect zijn als de PMD containers elke week geleegd worden.

249. Ik vind de mini containers echt een uitkomst. Veel netter dan al die zakken op straat die voor veel zwerfafval zorgen en een rommelige aanblik.
Bovendien ook beter voor het milieu dan al die losse zakken bij de winkel ophalen om vervolgens weg te gooien! Ik ben erg blij dat gemeente Gouda
voor deze oplossing heeft gekozen. Een slimme pilot, duurzaam, en complimenten voor de medewerkers die elke keer weer nieuwe slimme
oplossingen moeten bedenken om de slordige burger in het gareel te houden. Ik zou zeggen: waar het kan zo snel mogelijk de plastic zak vervangen
voor de mini container.

250. De meest ideale oplossing zou voor ons zijn een ondergrondse PMD container.

251. Zorg voor veel afval omdat containers omvallen en/of dieren de zakken open krijgen waardoor het een zooi kan worden.

252. Mogen plastic verpakkingen los of in vuilniszak in de container? Is niet duidelijk en daardoor het idee dat het in de PMD zakken moet alsnog
onnodig.

253. Ik vind de vragen uit deze enquête slecht. De antwoorden geven helemaal geen richting over waarom ik iets goed of slecht vind. En of dan de
oplossing zakken of containers is blijft helemaal open. Dus beantwoord ik de vragen zoals dat ik denk dat jullie de conclusie gaan trekken zoals ik hem
graag heb.

254. Is het ook mogelijk om de frequentie naar 1x per week te verhogen voor het aanbieden met de minicontainer, in plaats van 1x per 2 weken?

255. Minicontainer werkt perfect. Het waait hier altijd erg hard en met het aanbieden in zakken waaide er altijd veel plastic door de wijk/straat. Nu heb
ik daar geen last meer van.

256. In container is veel beter. Geen aangevreten zakken

257. Zonder tegen de zakken te zijn heeft de mijn container de voorkeur

258. Nee

259. Het aanbieden van PMD zakken op straat/ aan de lantarenpaal vind ik voor het aangezicht verschrikkelijk. Naast dat worden ook wel eens zakken
te laat aangeboden en die blijven dan hangen totdat deze of kapot gaan en het afval over de straat verspreid wordt of tot de volgende ophaaldag. PMD
containers moeten ergens gestald worden dit is ook niet ideaal maar altijd beter dan de zakken.

260. Bij inzamelen waait nogal vaak PMD weg in het groen en op straat. Zou goed zijn een systeem op de vrachtwagen te hebben waarbij de klep van
de container pas open valt wanneer het pmd niet meer op straat kan waaien maar alles in de wagen valt.

261. Hoe kan het dat in sommige gemeenten, o.a Utrecht, men juist van het scheiden afstapt? Wij hebben nu zoveel containers

262. Ik vond het wat merkwaardig dat met het ontvangen van de minicontainers, het algemene inzamelpunt bij de Albert Heijn (Westergouwe) ineens
weg werd gehaald. Aangezien het aanbieden van pmd kosteloos is (ten opzichte van huisvuil) zou ik verwachten dat er een algemeen punt blijft. Graag
zou ik het algemene punt terug zien.

263. Zeer tevreden met de containers voor pmd. Die zakken moeten zo snel mogelijk uit het straatbeeld (m.n. omdat het soms lang hangt en vogels
die zakken allemaal openscheuren). Containers zijn mooie uitkomst. Daarnaast zou het actievwr vanuit de gemeente worden bekendgemaakt wat wel
onder PMD moet en wat juist niet! Enige nadeel van zelf afval scheiden is dat je in je huis nu veel meer prullenbakken nodig hebt. Meer keuze in het
aanbod van verschillende groottes van de PMD vuilniszakken zou fijn zijn m.b.t. prullenbakkeuze in huis.

264. Containers prima, zakken zorgt voor zwerfafval en lelijk straatbeeld. Scheiden in zakken nooit gedaan, nu wel.

265. Door het aan te bieden in de mini containers scheelt het zoveel troep op straat. Heel fijn!

266. We hopen dat het niet weer veranderd, nu we plaats hebben gemaakt voor de 3e container

267. Stop met vooraf pmd/restafval scheiden. Doe dit achter zoals bijvoorbeeld gemeente Rotterdam.

268. aanbieden van PMD on zakken op straat geett veel overlast en zwerfvuil. De minicontainers werken beter wat mij betreft.
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269. Er zwerft veel minder afval op straat sinds de minicontainers voor PMD er zijn.

270. Minicontainers moeten absoluut blijven. Geen zwerfvuil meer van kapotte zakken waardoor er veel plastic steeds in het water kwam.
Bovenstaande werd ook versterkt door mensen die continue te vroeg hun zakken ophingen.

271. Ik zou graag willen weten wat de voor en nadelen zijn van pmd scheiden t.o.v. nascheiding van het restafval. Daarnaast heb ik de indruk dat het
moeten betalen voor restafval ervoor zorgt dat restafval bij de andere afvalstromen terecht komen. Wat nog beter zou zijn dan pmd scheiden is het
voorkomen dat mensen (genoodzaakt zijn om) pmd gebruiken. Dit kan de gemeente Gouda natuurlijk niet alleen maar misschien zijn er binnen de
gemeente slimme ideeën te bedenken hoe we dit voor elkaar kunnen krijgen.

272. Graag de containers behouden. Geen stinkende zakken meer in huis en aan de weg.

273. Heel fijn die container, bij ons in de wijk zijn poezen en vogels die losse zakken openscheuren. Dat is dan een puinhoop.

274. Graag de containers voortzetten!!

275. We hopen dat de minicontainers voor PMD blijven!

276. Zeer positief over de minicontainers ipv losse zakken op straat. Hoeveelheid zwerfvuil is daardoor echt verminderd. Ook het bewaren van lossen
zakken in schuur/garage leidde tot stankoverlast. Met de minicontainer daar helemaal geen last vast. Dus wat mij betreft gaan we door met de
minicontainers !!

277. Het gebruik van miniconainers zorgt ervoor dat het veel schoner blijft op het verzamelpunt. Toch worden er regelmatig zakken opgehangen aan de
verzamelcontainer op de kruising met het Vlinderpad. Daar bellen we nu Cyclus voor. Is het mogelijk dat er een sleutel voor deze container tbv de
bewoners vereniging kan worden gesteld. In de gevallen dat er toch illegaal wordt opgehangen, kunnen we zelf het probleem oplossen en hoeft Cyclus
niet te komen. Ad van Haaften 06-10297400.

278. Werkt prima. Enige nadeel is dat je achtertuin een container park wordt op deze manier. Persoonlijk denk ik dat er meer toekomst zit in het
uitbreiden van de ondergrondse containers

279. De container neemt - naast de andere containers - veel ruimte in. De voorkeur gaat uit om net zoals de bewoners van de flat in Middenwillens
(Vlinderpad), het afval te mogen storten in de ondergrondse container op de Middenwillenseweg. Dit neemt minder ruimte in beslag en kan naar
behoefte van de bewoners worden weggebracht. De één heeft nu meer plastic afval, dan de ander.

280. Er is veel minder troep in de wijk wat een enorm voordeel is. Ik vind het super werken en wil de container graag behouden.

281. Nee

282. Met zakken wordt het een zootje. Te vroeg en te lang hangt het aan de palen of op de grond waardoor katten en vogels de zakken openklauwen
en plastic over de buitenruimte waait met alle gevolgen voor het klimaat . Daarnaast ziet het er rommelig uit en dan worden mensen er niet netter op en
plempen ze er van alles bij

283. BijnPMD aanbieden in zakken worden deze ook vaak door vogels of katten open gemaakt en beland er veel afval op straat. Met de containers is
dit probleem opgelost. Prima oplossing dus!

284. Ik haal uit de vragenlijst dat PMD altijd in de zakken moet en daarna in de PMD-container. Je mag toch ook los PMD in de container aanbieden?
Wij hebben de luxe van een grote tuin waar de container makkelijk kan staan, ik kan me voorstellen dat de rijtjeswoningen met kleine tuin negatief zijn
over de extra container. Beter zou zijn een gezamenlijke container zoals restafval (met pasje!). Voordeel is nu wel dat er geen los vuil meet door de
wijk zwerft omdat vogels/katten niet meer bij de zakken kunnen komen.

285. Nog een container in de tuin erbij is niet te doen voor veel mensen. Het zou bij ons passen maar het is niet lekker nog zo’n bak in de tuin te
hebben. Regel een grote ondergrondse container en iedereen is blij. We betalen ons niet voor niets scheel aan de belasting!

286. Ik zou mijn PMD graag in de ondergrondse container willen storten. De ondergrondse container staat al aan het einde van de straat. Is alleen
bedoeld voor flatbewoners. Maar dat is 'discriminatie' t.a.v. rijtjeshuisbewoners. Verder ben ik zeer negatief over een extra container (t.o.v. geen PMD-
container) op eigen terrein moeten bergen. Dat is best een volume, zeker als je voor 2 weken moet rekenen (voorheen werd het elke week bij de
lantarenpalen opgehaald). Een PMD-container in 1,5m voortuin is geen gezicht. En de achtertuin is ook al niet heel royaal. Dus voor de helderheid:
geen PMD-containers per huishouden, maar ondergrondse containers voor de buurt. Dat kan in Middenwillens, en is (deels) al gerealiseerd. Fallback:
ophangen aan lantarenpalen.

287. ik ben superblij met de minicontainer

288. Wij hebben erg weinig ruimte, dus eigenlijk niet echt plek voor de container. Een ondergrondse container zou daarom voor ons nog wat prettiger
zijn. De PMD container is wel een hele verbetering tov de losse zakken.

289. Er worden door de appartementen nogsteeds zakken veelte vroeg opgehangen. Is hier een handhaving mogelijk?

290. Erg goed dat de Gemeente Gouda werk maakt van afvalscheiding! En dus het terugwinnen van grondstoffen. Dat de PMD zakken aan
(lantaarn)palen hangen is inderdaad geen goede oplossing. Mede omdat sommige mensen deze zakken al ophangen op momenten als ze er vanaf
willen. Ongeacht of het een lediging dag is of niet. Minicontainers vinden wij geen goede oplossing. Als je bij ons door de straat rijdt is het geen gezicht
met al die drie (!) minicontainers in de meeste voortuinen. En zo groot zijn onze tuinen niet. Bijna overal mini milieu straten. En dan zomers het zonnetje
vol op die containers... Die lucht is dan niet te harden. Ik kan me niet voorstellen dat de welstandcommissie dit voor ogen heeft gehad met het
straatbeeld. Daarbij komt het ook wel voor dat de PMD containers omwaaien. Want zwaar zijn ze niet. Een betere oplossing is een ondergrondse PMD
container. Dan kan iedereen daar het afval in deponeren wanneer het hem/haar uitkomt. Net zoals 'onze' ondergrondse restafval container. Echt een
uitkomst! Het is zeker een flinke financiële investering maar de moeite waard denken wij. En minder handelingen voor de toppers op de vuilniswagens.
Met vriendelijke groet, Jeroen Dekker
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291. Ik zou liever een gezamenlijk plastic verzamelpunt in de vorm van een grondcontainer zien zoals op de hoek Middenwillenseweg/Vlinderpad. Ik
vind het hebben van 3 containers met onze kleine tuinen geen doen en onhygiënisch.

292. Blij dat we een container hebben in plaats van de plastic zakken aan de lantaarnpalen Dit scheelt nl enorm veel rotzooi op straat en in de sloot. Ik
wil de container heel graag houden en ze worden voldoende vaak geleegd. Afval scheiden is gewoon een mindset waar mensen maar aan moeten
wennen.

293. Eindelijk zijn de straten schoon! Nooit meer zakken toepassen. Scheelt zwerfvuil, ongedierte en geeft de stad een schone straat

294. Het scheelt heel veel troep op straat nu we de containers gebruiken voor PMD. Het enige is dat het op donderdag wordt opgehaald en op de
woensdag ervoor de GFT, al die containers op 1 punt op deze twee dagen is vol. Als er in de toekomst een dag tussen kan zitten is dat wellicht beter?

295. Ik ben zeer tevreden. PMD aanbieden gaat soepel. In onze wijk maken we gebruik van ondergronds vuil aanbieden. Is er een mogelijkheid dat dit
ook voor PMD gerealiseerd kan worden? Dat scheelt net weer een container. Deze containers zouden dan op andere plekken in de stad gebruikt
mogen worden.

296. erg positief de container geef vuil meer op straat

297. Waarom word er niet gekozen voor een gezamelijke ondergrondse container voor plastic en gft. Nu weer een kliko in de tuin, dit word steeds
lastiger dus zijn we genoodzaakt om een kliko weg te doen.

298. Beter met minicontainers! Zeker in een tussen is het moeilijk om volle plastic zakken te bewaren. Wij scheiden nu meer afval.

299. Zakken op straat is geen gezicht en zorgt voor veel rommel.

300. Ik vind de minicontainers een grote verbetering! Makkelijk voor de inwoners en daarnaast ook veel hygienischer (geen vogels en katten meer die
aan de zakken knagen). En een verbetering van het straatbeeld.

301. Niet altijd duidelijk welke plastic voorwerpen bij PMD mogen.

302. Veel beter dan losse zakken op straat. Losse zakken ziet er niet uit en niet iedereen hangt de zak op maar gooien hem op straat. Omdat hij op
straat licht waait hij weg en v.ogels en katten maken de zakken open. Vreemd genoeg zie je de dag nadat de zakken zijn opgehaald al nieuwe liggen
en de bak zet eigenlijk niemand aan de weg voordat ze worden opgehaald. Wel kan in de zomer de bak gaan stinken omdat 2 weken dan iets lang is.
Bij ons staan de containers in de garage en wij zouden het ook niet erg vinden om pmd naar een ondergrondse container te brengen net als het
restafval.

303. Het is enorm goor om twee weken lang een container voor je deur te hebben met plastic afvalresten. De zomer is nog niet begonnen en het stinkt
nu al mega. Van de zomer gaan er vieze gore beesten in wonen. Zeker nu het ipv 1 keer in de week maar 1 keer in de twee weken geleegd wordt.
Zakken hoeven van mij niet terug, maar een ondergrondse zoals aan het begin van de straat lijkt mij en hygiënischer. WIJ WILLEN VAN DEZE GORE
BAK AF!!!!!!

304. Graag containers zakken slingeren langer op straat worden soms door dieren kapot gescheurd dan veel troep.

305. Nee

306. Een hele fijne pilot, veel minder plastic dat rondzwerft in de wijk omdat de vogels de zakken niet langer kunnen openmaken. Heel fijn voor het
milieu. Klein verbeteringspuntje: het gft wordt bij ons de wijk op dinsdag opgehaald en het pmd de dag erna. Dat zorgt ervoor dat er vaak nog gft
containers aan de straat staan als de pmd containers erbij gezet worden. Dat maakt het wat rommelig, er staan vaak wat container op de autoweg.
Het lijkt me ook voor de mederwerkers van Cyclus niet prettig als ze zich door de mengelmoes van containers moeten woelen om de pmd containers
tussen de resterende gft containers uit te halen. Dus wellicht zou het handiger zijn om de 2 soorten afval niet op twee opeenvolgende dagen op te halen
maar er 1 dag tussen te laten. Allemaal geen ramp natuurlijk maar dat zou het denk ik nog iets makkelijker en mooier maken :) Verder zijn wij echt
onwijs blij met de nieuwe minicontainers!

307. Ik zou heel erg graag de minicontainers behouden! Het scheelt zoveel troep op straat!

308. Met de containers is het een hele verbetering

309. Sterke afname van zwerfvuil in onze wijk sinds de introductie van de minicontainers. Zeer positief.

310. Ben heel blij met de bakken, want er is veel minder zwerfafval op straat door scheurende zakken. Ook vond ik het een lelijk gezicht met al die
afval aan palen de hele week door, omdat sommige buurtbewoners gewoon elke volle zak direct buiten hingen ipv alleen op de afgesproken dag.

311. Veel beter! Schoner en geen last van ongedierte

312. Hoop dat het zo blijft, gezien gedrag van andere buurtbewoners (sociale/particuliere huurders) die te vroeg zakken buiten hangen dat vuil en
overlast ongedierte veroorzaakt en zodoende de buurt dan verloederd. Dus containers behouden

313. Ik wil mijn plastic en papier weg kunnen gooien op elk moment. Nu moet ik mijn andere zaken om het afhaalschema heen plannen, dit is
vervelend. Ik wil van mijn plastic container af. Ik heb nu 3 containers in mijn achtertuin staan waar ik vanaf wil. Hoe minder containers, hoe beter. Ik wil
ook van mijn papier container af en dit in de buurt kunnen deponeren, net als mijn normale afvalzakken. Zo spaar ik geen afval op in mijn huis en tuin.

314. Onze tuinen zijn te klein voor 3 containers, wanneer je er ook nog prettig wil zitten en iets groen in je tuin wilt. Daarnaast waait er nog veel plastic
uit de minicontainers, bij aanbieden van containers aan de weg. Een ondergronds afvalstation zou beter passen in de buurt.
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315. Wij hebben het als heel naar en belastend ervaren dat we verplicht werden gesteld om een container te gaan gebruiken voor het aanbieden van
het PMD afval. Verzoek tot afwijzing van de container om zelf het afval naar een verzamelplaats te brengen werd kortaf geweigerd. Zeer onprettig en
onvrij dat wij opgezadeld werden met een vuilnisbak die wij op eigen terrein kwijt moeten en in de zomer 2 weken lang staat op te warmen met al de
geur en gezichtsvervuiling van dien. De gemeente heeft een probleem en de burger mag het oplossen. Er wordt niet meegedacht in alternatieven.
Terwijl in andere buurten waar men alles wat men kwijt willen (hele bankstellen, tafels en stoelen) gewoon op straat zet, het beleid is om extra op te
komen ruimen. Onbegrijpelijk dat de keurige burger wordt bestraft terwijl degenen die zich niet aan de regels houden juist tegemoet gekomen worden.
We staat verstelt hoe de gemeente met zijn nette hardwerkende, maatschappelijk betrokken burgers omgaat in dezen. En het gemotiveerd allerminst
om fatsoenlijk en verantwoord te blijven handelen onder deze oneerlijke aanpak. We zijn perplex dat dit is hoe het werkt in de gemeente Gouda. Als
geboren en getogen Gouwenaars stelt deze constatering ons ontzettend teleur. Hopelijk wordt dit in overweging genomen bij het vervolgbeleid tav de
afvalscheiding.

316. Het scheiden in van PDM afval is geen probleem. De huizen op het Vlinderpad hebben een container hiervoor gekregen en voor de bewoners van
de appartementen is een grondcontainer geplaatst. Graag zou ik ook gebruik willen maken van de grondcontainer, dat scheelt namelijk een container
in de tuin.

317. Nog meer containers voor de woon huizen. Het ziet er niet uit. Ook worden containers soms dagen na het legen door de bewoners opgehaald.
Waarom geen ondergrondse container.

318. Ik vind het wel wat doen voor het straatbeeld, op een negatieve manier. Overal staan lelijke oranje containers voor de deur, het duurt vaak lang
voor de bewoners ze na aanbieden weer ophalen. We wonen in een zogenaamde groene wijk, maar dit vind ik niet terug te zien. Uiteraard ben ik tegen
zwerfafval, maar ook ben ik niet blij met dit straatbeeld. Ik ben er van overtuigd dat er genoeg ruimte is voor een grotere ondergrondse container voor
PMD, daar er nu al een PMD container staat (vlinderpad/middenwillenseweg) en ernaast een bovengrondse groencontainer. Tevens is er al een
container voor restafval, mi is het voor het straatbeeld en afval beter om gebruik te maken van ondergrondse containers.

319. Zou niet terug willen naar zakken omdat deze vaak door kraaien worden opengepikt. Het waait vervolgens overal heen.

320. Ja zakken veroorzaakt een slordig straatbeeld. Zwerfafval, ik zie ook vaak dat er andere producten in zitten dan PMD

321. De minicontainers hebben als voordeel dat de meeuwen ze niet open pikken, dat ze niet in de sloot waaien, dat ze door bewoners niet eerder op
straat worden gezet. Voordat de minicontainers er waren, wilden bewoners ze niet in huis bewaren tot de aanbied dag. Dat ruikt en ze hadden er in huis
geen plaats voor. Nu zie je weinig tot geen zakken de avond na de aanbied dag alweer op straat liggen. Het openbaar gebied is er zeer zeker schoner
op geworden!!!! en dat is echt heel fijn!!!!

322. Veel beter met containers!

323. Dit is veel beter dan plastic zakken op straat, ik hoop dat het initiatief permanent wordt. Een praktische opmerking: we moeten alsnog iets van een
bak/zak hebben waarin wij de plastic thuis kunnen verzamelen voordat wij het in de PMD container kunnen gooien. We gaan niet voor elke verpakking
naar buiten lopen. Dus dit genereert ook plastic. Als biologisch afbreekbare vuilniszakken toegestaan zouden worden in de PMD container, zou het fijn
zijn. Of een andere oplossing?

324. Scheelt zoveel losliggend afval nu vogels de zakken niet kapot kunnen scheuren. Minicontainers werken dus perfect!

325. De plastic zakken zorgden voor veel vervuiling in de straat. Vooral bij wind lagen er vaak een aantal in de sloot. Vogels pikten aan de zakken die
te vroeg (of te laat) waren opgehangen en dan lag de inhoud verspreid over de straat. De containers zijn een duidelijke verbetering.

326. nee

327. Ik vind het een erg goed idee om inzameling te doen middels containers en NIET via zakken. Ik stoor mij enorm aan het zwerfvuil wat dat gaf en
niemand voelt zich verantwoordelijk daarvor. De containers hebben dat probleem niet. Aantal opsommingen/overwegingen: - container met chip is
verbonden aan adres. Je kan mensen dus 1 op 1 aanspreken op oneigenlijk of verkeerd gebruik van container. - Hygiene is makkelijker voor de
huishoudens. Bakn staat 99% vd gevallen buiten, luchtjes en lekkende zakken zijn verleden tijd. Overweging mbt kosten: - Hoeveel minder zwerfvuil is
er op straat terecht gekomen nadat containers zijn ingezet? - Bij overlast van zakken kwam Cyclus met een aparte auto om deze alsnog te
verwijderen. Hoeveel minder is dat nu gebeurt met deze proef? Wat zijn de kosten van deze extra "service" per incident. Wellicht is het ook goed om
de burgen meer te betrekken bij de afwegingen die worden gemaakt. Als de burgen begrijpt wat bv de milieu impact is en de kosten ermee gemoeid,
is het begrip voor keuzes wellicht ook beter.

328. Moet de PMD in een PMD-zak in de minicontainer of mag het ook los?

329. Ik ben blij dat we van de opengescheurde zakken af zijn

330. Ik ben zeer positief over de minicontainer. De Middenwillenseweg is nu schoon!! Voorheen hingen de PMD zakken de dag na het ophalen al weer
buiten, tot grote ergernis. Veel zwerfvuil en zelfs ratten. Nu niet meer. Houd u alstublieft de minicontainer in de wijk Middenwillens!!! Een aantal
huishoudens zullen zich weer gaan misdragen als de zakken terugkomen, daar ben ik van overtuigd. Tijdens een zwerfafval clean up ben ik wel eens
daar langs de deuren gegaan. Deze mensen doen niet open voor een gesprekje terwijl zij gewoon thuis zijn. Heel onverantwoordelijk gedrag, heb er
geen woorden voor ....

331. We zijn zeer content met deze nieuwe manier en we hopen dat dit zo blijft.

332. Ik ben zeer positief over de minicontainers. We hebben nu niet meer al dat plastic afval door de straat heen rondslingeren, omdat andere buren
(toch vaak die van Marokkaanse afkomst) hun zakken elke dag van de week maar ophingen, welke vervolgens door dieren werden aangevreten met
heel veel vervuiling en rotzooi in de wijken tot gevolg!

333. Goedemorgen, Jullie kunnen je niet voorstellen hoe enorm blij ik ben dat we nu met minicontainers werken. Ik werd helemaal knettergek/boos en
verdrietig van de plastic zakken. Wat een rommel op straat. Vogels en waarschijnlijk ook ratten hadden er een prima maaltijd aan. Ik hoop dat de
inzameling definitief via de minicontainer zal blijven gaan . Groet, Erik Koene GVS17
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334. Nee

335. Nu er containers zijn blijft buurt veel netter doordat er geen losse rotzooi meer is, de zakken worden vaak te vroeg opgehangen en worden door
vogels open gemaakt. Met de containers hebben we daar geen last van.

336. Minicontainers geeft veel minder troep op straat dan zakken, omdat bij zakken de vogels de zakken kapot pikken

337. Het is fijn dat wij een container hebben er is zo minder vuil op straat en dat is prettig, alleen de mensen halen de container te laat weer weg en
blijft soms het hele weekend buiten staan.
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